
Formandsberetning ved generalforsamling for Jacobsmindevej, 20. marts 2007 
 
I år 2006 har vi sagt goddag til Jens Heisel og Frue i nummer 18.  
 
1. Fortove og vedligehold. Det har været lidt svært at få vedligeholdet til at køre. Der er 

sprøjtet en enkelt gang, og der blev det regnvejr lige efter. Effekten var derfor ikke den 
helt stor – men lidt virkede det da. Fejningen fra kommunen er ikke så effektiv, idet de 
hele tiden skal mindes om det. Derfor har vi også dette på dagsordenen senere på 
mødet. Kloak nummer to er nu røget, og den bliver ordnet i 2007. Vi må forvente, at i de 
næste år skal vi have gang i et par stykker mere. 

2. Chikaner. Det blev så det sidste år med dette ellers meget interessante punkt på 
agendaen. I året 2006 fik vi faste bump. De fungerer rigtig fint, og jeg takker mange 
gange for arbejdet der har ledt til dette gode resultat. Personligt så jeg gerne flere, men 
det fungerer fint med dem der er. 

3. Skiltet nederst på vejen. Det blev sat op og påkørt – gjorde det, efter kun tre dage. Men 
nu er det rettet. Det er svært at have med skilte at gøre. Samtidig vil jeg sige tak til Søren 
for rensning af skiltet med vejens navn (efter generalforsamlingen er det påkørt IGEN). 

4. Byggeplaner ved nummer 19. Vi havde jo til udtale i 2005 at der kunne bygges hos 
Wassard i nummer 19. Overraskende nok er der ikke sket noget i denne sag – men her 
ser vi frem til 2007. 

5. Byggeri ved nummer 20. Vi havde også byggeplaner ved nummer 20 til udtale i 2006. 
Så vidt vides er de ikke gået i gang endnu, men vi glæder os til at se det færdige resultat. 

6. Byggeri ved nummer 21b. Der er foretaget en mindre – men meget vellykket – 
tilbygning. Vi ønsker tillykke. 

7. Vejtelt. Vi fik også i 2006 indkøbt et vejtelt – som beskrevet i nyhedsbrevet sidste år. Det 
ligger hos formanden i nummer 14, og er til frit udlån. I skal selv sætte op, pille ned, 
sørge for det er rent, samt lægge på plads igen. Ellers er det bare at kontakte mig, når 
det skal bruges. Først til mølle princippet. Det er 4x8 meter og er meget fint. 

8. Opfølgning på opgaver til bestyrelsen fra sidste generalforsamling.  
a. Farlige situationer ved udkørsel fra Jacobsmindevej: Her må bestyrelsen 

erkende at der ikke er gjort noget, og heller ikke vil blive gjort noget fra vores 
side. 

b. Skilt med privat vej: Er sat op lige under 30 km skiltet. 

9. Arrangementer.  
a. Fastelavn – vi siger tak til arrangørerne endnu en gang, og må konstatere at 

børnene bliver større og større. Der blev jo ikke noget fastelavn 2007 (det lå 
også midt i vinterferien), så nu ser vi i 2008.  

b. Vejfest. Det var igen en succes. Flot og godt gået – vi siger tak til år 2006 
arrangørerne: Anette og Kim, samt Karin og Jørgen. 

 
 
Med venlig hilsen  
Formanden 


